

CERTIFICATE OF REGISTRATION



QUALITY SYSTEMS REGISTRARS

LE PREMIER REGISTRAIRE ACCRÉDITÉ ANAB CRÉÉ EN 1991

Il s'agit de certifier que le système de gestion de :

Asten Johnson, Inc.

Client Number: 2002-005

4399 Corporate Road

Charleston, SC 29405

A été évalué et certifié comme répondant aux exigences de:

ISO 9001:2015

Ce certificat d'immatriculation reste valable sous réserve d'audits de surveillance satisfaisants pour les activités suivantes:

Ce système de gestion de la qualité couvre les sites identifiés en Amérique du Nord qui sont responsables de la conception et de la fabrication de matériaux tissés, de toiles pour machines à papier et de produits spécialisés destinés à l'industrie mondiale des pâtes et papiers. Il existe des activités « Primaire » et « Secondaire » pour les sites

1245 ch. Teron Road, Kanata, Ontario K2K 1X2 Canada Champ d'application : Conception et fabrication de tissus de séchage pour l'industrie des pâtes et papiers.	1243 ch. Teron Road, Kanata, Ontario K2K 1X2 Canada Portée : Développement de produits avancés, ingénierie, services associés.
192/36 Industrial Avenue, Williston, VT 05495 USA Portée : Fabrication des polymères extrudés sur mesure (monofilaments).	213 Boulevard du Havre, Valleyfield, Québec J6S 1R9 Canada Domaine d'application : Conception et fabrication de toiles pour l'industrie papetière. Site ciblé : Fromage. Également la conception et la fabrication de toiles techniques.
6480 College Avenue, Appleton, WI 54913-8005 USA Domaine d'application : Conception et fabrication de tissus de formation en polyester et/ou nylon destinés à être utilisés sur les machines à papier. Site principal : fromage	100/400 Asten Road, Clinton Industrial Park, Clinton, SC 29325-6099 USA Domaine d'application : Conception et fabrication de tissus de séchage pour l'élimination de l'eau lors du processus de fabrication du papier.
4399 Corporate Road, Charleston, SC 29405 USA 1. Un site cible prend sa direction à partir de son site principal, où le site principal est responsable de la fonction de conception. 2. Les sites et bureaux principaux dotés de fonctions de vente internes sont responsables des processus liés aux clients	

Standard

ISO 9001:2015

Certificate Number

QSR-740

Certified Since

4/18/2002

Date Issued

4/17/2024

Certification Date

4/17/2024

Valid Until

4/16/2027



CAROL L. TILLMAN
VICE PRESIDENT

CERTIFICATE OF REGISTRATION



QUALITY SYSTEMS REGISTRARS

THE FIRST ANAB ACCREDITED REGISTRAR ESTABLISHED 1991

This is to certify that the management system of:

Asten Johnson, Inc.

Client Number: 2002-005

4399 Corporate Road

Charleston, SC 29405

Has been assessed and certified as meeting the requirements of:

ISO 9001:2015

This certificate of registration remains valid subject to satisfactory surveillance audits for the following activities:

This Quality Management System covers identified sites within North America that are responsible for design and manufacture of strand materials, paper machine clothing and specialty products to the world's pulp and paper industry.

There are "Primary" and "Secondary" activities for sites

1245 ch. Teron Road, Kanata, Ontario K2K 1X2 Canada Scope: Design and manufacture of dryer fabrics for the pulp and paper industry.	1243 ch. Teron Road, Kanata, Ontario K2K 1X2 Canada Scope: Advanced Product Development, Engineering, Associate Services.
192/36 Industrial Avenue, Williston, VT 05495 USA Scope: Manufacturing of the custom extruded polymers (monofilaments).	213 Boulevard du Havre, Valleyfield, Quebec J6S 1R9 Canada Scope: Design and manufacture of paper maker fabrics for the paper industry. Focus Site: Forming. Also design and manufacture technical fabrics.
6480 College Avenue, Appleton, WI 54913-8005 USA Scope: Design and manufacture of polyester and/or nylon forming fabrics for use on paper machines. Lead Site: Forming	100/400 Asten Road, Clinton Industrial Park, Clinton, SC 29325-6099 USA Scope: Design and manufacture of press fabrics for removal of water during the papermaking process
4399 Corporate Road, Charleston, SC 29405 USA 1. A focus site takes its direction from its lead site where the lead site is responsible for design function. 2. Lead sites & offices with inside sales functions are responsible for Customer Related Processes.	

Standard

ISO 9001:2015

Certificate Number

QSR-740

Certified Since

4/18/2002

Date Issued

4/17/2024

Certification Date

4/17/2024

Valid Until

4/16/2027



CAROL L. TILLMAN
VICE PRESIDENT